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ACTA NÚM. 164 
 
 
 

Membres assistents: 
Ballart Hernández, Xavier 
Bertrán Tarrés, Marta 
Blanes Garcia, Ian 
Castaños Moreno, Ernesto (substitut) 
Cendrós Carreras, Mireia 
Chamarro Lúsar, Andrés 
Fernández Blanco, Javier 
Fernández Peña, Emilio 
Freixas Alas, Margarita 
Gabarrell Durany, Xavier 
García Borrás, Antoni 
Giménez Dapena, Maria de  los Ángeles 
Margalef Burrull, Tomás Manual (substitut) 
Pastor Milán, Josep (substitut) 
Pladevall Ballester, Elisabet 
Ramos Morilla, Xavier 
Robles Alarcón, Vicenç 
Sales Pujol, Dolors 
Tintoré Balasch, Jaume

A Bellaterra, a les 9:30h del dia 27 de 
novembre de 2024, obre la sessió i la presideix 
el vicerector d’Economia, Xavier Ramos 
Morilla, i assisteixen els membres de la 
Comissió d’Economia i d’Organització 
assenyalats al marge. 

 
No hi assisteixen David Capel Martos, Antonio Miguel Espinosa Morales, Alfonso González 
Quesada, Maria Pinart Corominola ni Aída Pinazo Gutierrez. 
 
Excusen la seva assistència Albert Bonillo Martín, Assumpció Bosch Merino, Antoni Garcia Borràs, 
Inna Kozlova Mikorova, Assumpció Malgosa Morera, Juan Montesinos Andrade i  Rosa Maria 
Sebastián Pérez. 
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia  
 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe dels vicerectors 
3. Aprovació del Projecte de revisió dels llocs de treball de l’àmbit d’administració de la UAB 
4. Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2024 a l’exercici 2025 
5. Aprovació de la distribució del pressupost 2025 destinat a finançar la despesa per l’exercici 

de càrrecs acadèmics de direcció i gestió 
6. Aprovació de la Instrucció per a la incorporació de romanents de l’exercici 2024 a l’exercici 

2025 
7. Ratificació de les tarifes dels serveis prestats per la FHCV per al 2025 
8. Ratificació de les tarifes dels serveis prestats per SIGMA per al 2025 
9. Aprovació de les modificacions de crèdit a 12 de novembre de 2024 
10. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

1. Acord Marc del Servei de disseny gràfic i producció d’elements promocionals de la 
UAB 
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2. Contractació del Servei d’Assistència Sanitària 
3. Contractació del Servei per a la realització dels treballs d’assistència tècnica per a 

la redacció del Pla Director Urbanístic del Campus Universitari de la UAB 
4. Pròrroga del Sistema Dinàmic d’Adquisició dels Serveis de realització d’activitats 

formatives per al personal de la UAB 
11. Assumptes de tràmit 
12. Torn obert de paraules 

 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
 
El president obre la sessió i dona la benvinguda a totes les persones assistents.  
 
Tot seguit es passa a votar el primer punt de l’ordre del dia, acordant per assentiment l’aprovació 
de l’acta corresponent a la sessió del dia 19 de setembre de 2024. 
 
 
2. Informe dels vicerectors. 
 
El president inicia la seva intervenció comentant  que recentment hi ha hagut eleccions a rector i 
com a conseqüència s’ha nomenat un nou equip de govern. En relació a aquest tema, diu que 
encara està pendent de decidir com es distribuiran les funcions i competències que tenia assignades 
la vicerectora d’Organització, Carme Nogués,  però que, en principi, el seu vicerectorat assumirà les 
relacionades amb els assumptes d’estructures i de persones i pel que fa a la resta de funcions serà  
la secretària General qui  ho assumeixi, però encara no és una proposta definitiva. Acaba aquest 
punt comentant que el doctor Antoni Espinosa Morales serà el nou vicerector de Polítiques Digitals. 
 
Tot seguit, dona la benvinguda a les noves persones membres d’aquesta comissió  i agraeix la tasca 
desenvolupada a totes aquelles que han deixat de formar-ne part. 
 
Entrant pròpiament en la informació de caire econòmic, explica que la Generalitat va confirmar al 
novembre passat  que per a l’exercici 2025 es rebran més o menys els mateixos fons que per a  
l’exercici 2024, excepte pel que fa a la compensació per  les despeses campus que no està 
confirmada, encara que el nou govern s’ha mostrat  predisposat a mantenir-los, i  tampoc es preveu 
rebre el finançament addicional per import de 5 milions d’euros per a compensar l’increment del 
preu de l’energia. 
 
Continua dient que l’equip de govern estima que durant el primer trimestre del 2025 es podrà tenir 
elaborat el pressupost de la UAB per al 2025, encara que no serà una tasca fàcil atesa la informació  
econòmica que ha comentat anteriorment.  Informa als assistents que com a novetat pel  2025 
s’incrementen fins als 25 milions d’euros els fons que es varen rebre l’any passat per import de 
17.2M€ , però encara continua sent insuficients per a cobrir el creixement vegetatiu, la qual cosa no 
és una bona notícia. 
 
El president explica que hi ha molta incertesa perquè encara no s’ha aprovat el pressupost del 
govern central, la qual cosa dificulta que la Generalitat pugui elaborar i aprovar-ne  el seu degut a 
la limitació existent en el llindar de la despesa.  
 
Acaba la seva intervenció dient que dins de l’ordre del dia d’aquesta comissió proposarà la pròrroga 
del pressupost de la UAB del 2024 per a l’exercici 2025 en els termes que comentarà en el debat 
del punt.  
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Tot seguit s’obre un torn de paraules en el qual es  pregunta si la CRUE té previst dur a terme alguna 
actuació en suport de les universitats públiques de la Comunitat de Madrid  atesa la greu situació 
financera que estan patint. Així mateix, en  relació a aquest tema es comenta que a la darrera 
conferència de degans i deganes que es va celebrar a Madrid es va mostrar molta preocupació pel 
fet que s’estan produint moltes adquisicions d’universitats privades en aquesta comunitat autònoma. 
 
També es diu que cal reflexionar si les universitats públiques estan  atenent les demandes de la 
societat  a la velocitat requerida, per exemple hi ha aproximadament unes mil persones que a 
Calalunya voldrien fer estudis en matèria de TIC i en canvi no hi ha places suficients. 
 
El gerent respon dient que part de la  situació que viuen les universitats a la Comunitat de Madrid 
prové de la reclamació judicial que varen interposar contra el seu govern precisament pel 
finançament i que varen guanyar. Actualment les universitats públiques de Madrid ja no estan tan 
unides com abans  i des del govern  de la Comunitat s’està fomentant les universitats privades  i 
s’està deixant degradar a les privades per manca de finançament; però aquest fet no és exclusiu de 
de  Madrid, sinó que també succeeix  a altres universitats públiques com la de Burgos i la de les 
Illes Balears. 
 
El president diu que hi ha dos tipus d’universitats privades: les que tenen afany de lucre i aquelles 
altres que no en tenen, de moment encara predominen les segones, però a la Comunitat de Madrid 
comencen a dominar les primeres i això és fruit d’una decisió política persistent, però a Catalunya 
també estem subjectes a aquestes pressions i cal tenir molta cura. 
 
 
 
3. Aprovació del Projecte de revisió dels llocs de treball de l’àmbit d’administració de la UAB 
 
 
El president diu que la doctora Carme Nogués, ex vicerectora d’Organització, va presentar 
abastament el punt durant les sessions del mes de juliol i de setembre, però per motius diversos  i 
ja coneguts no es va poder aprovar en el seu moment.  
 
Tot seguit cedeix la paraula al gerent qui comenta que durant el mes de setembre es va acabar de 
debatre el document que avui es presenta per a la seva aprovació. Diu que el camí ha estat llarg, 
que ja als anys 2019 i 2020 es va començar a treballar en la reforma de les estructures i ara s’ha 
estès a tota l’administració de la UAB. Recorda  que el cost de tota aquesta  reforma suposa un 
increment de la despesa per import de 1,3M€.  
 
Tot seguit comenta els principals trets del document i que es poden resumir en els punts següents: 
 
- Sistema de classificació: es preveu  un sistema de valoració dels llocs base en funció d’una sèrie 

de factors.  
- Es fomenta una tecnificació dels lloc de treball del PTGAS en tots els àmbits, central i territorials. 
- Homogeneïtzació en els sistemes d’accés per tal de buscar a les persones candidates més 

idònies. 
- S’ha arribat a un compromís  pel que fa al calendari  dels concursos-oposicions de la Universitat 

fins al mes de juliol de 2025. 
- S’ha establert un sistema de provisió de vacants de manera més ràpida  per a la cobertura de 

vacants , donant una solució més simple i més eficient que la vigent, la qual cosa suposa un 
canvi en la normativa en matèria de selecció per permetre una major estabilitat.  

 
Pel que fa als efectes de la revisió dels llocs de treball es reconeixen de manera  retroactiva a data 
1 de gener de 2024, però no aplica als llocs de treball de nova creació.  
 
Acaba dient que està previst que el Consell Social aprovi el projecte properament en una sessió 
extraordinària i per últim, agraeix la predisposició dels agents socials en la negociació perquè aquest 
acord afecta a  més de 700 persones la major part de les quals veuen modificat el seu lloc de treball. 
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A continuació s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 
- S’agraeix l’esforç que han fet totes les persones que han participat en les negociacions. Es 

demana que el nou equip de govern implementi les seves promeses electorals d’entre les quals  
es  recorda el compromís per a analitzar la “retribució per la vida laboral”, la negociació en 
matèria de carrera professional, la política d’igualtat  i de salut laboral. 

- Es pregunta pel calendari previst per al projecte de revisió de llocs de treball pel  PTGAS- laboral. 
- Es solꞏlicita que bé en aquesta comissió o a una creada ad hoc s’analitzi el  resultat de la 

implementació de les UISAD i  dels acords amb els SLIPI. 
- Pel que fa al contingut del document es comenta que caldria revisar el redactat corresponent als 

efectes retroactius de la implementació de l’acord; que no són clars els factors de catalogació 
dels llocs de treball relatius a l’autonomia i la supervisi, així com  es pregunta per l’origen de la 
proposta de les taules retributives. 

 
 
El gerent respon dient que pel que fa a la qüestió plantejada sobre el calendari de negociació de la 
revisió dels llocs de treball del PTGAS-Laboral informa que ja hi ha un acord amb el comitè 
d’empresa que afecta al SLIPI i al SID i encara està pendent el corresponent als tècnics de 
laboratori. 
 
En relació a la proposta de l’analitzar com ha funcionat la implementació de les UISAD i dels SLIPI 
diu que li sembla molt adient. 
 
Quant a la manca de claredat en els conceptes de supervisió i autonomia comenta que estan definits 
al document i pel que fa als efectes retroactius especifica que la clàusula només afectarà als llocs 
de treball existents amb anterioritat a l’acord i no als de nova creació. 
 
Respecte a la qüestió relativa a la retribució per vida laboral comenta que no és un assumpte fàcil i 
cal estudiar-lo amb calma. 
 
La vicegerent de persones comenta que  les taules retributives s’han duplicat per a preveure 
l’aplicació del complement de polivalència, si fos necessari. Pel que fa al calendari, comenta que 
s’està fent un esforç molt important, que properament ja es publicaran processos de selecció per a 
l’escala A2, un total de 18 places, per a l’escala A1, 15 places i de 30 places per a l’escala C1.22. 
 
Acaba la seva intervenció dient que abans de marxar de vacances per Nadal es publicaran els 
concursos-oposició per a la cobertura de vacants que es puguin produir a les escales A2 i C.1. 
 
En relació al compromís corresponent a la retribució per vida laboral, el president comenta que hi 
ha una voluntat política per part de l’equip de govern d’implementar-lo, però caldrà fer un canvi 
normatiu previ a nivell de la Comunitat Autònoma. 
 
Finalitzat el primer torn de paraules s’obre un segon en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 
- Es comenta que l’acord  ha permès establir criteris homogenis en matèria retributiva. 
- Es reflexiona sobre el fet que els criteris que utilitzen els tribunals de selecció són massa 

formalistes  i no permeten sempre poder elegir a la persona candidata més adient. 
- Es proposa modificar el redactat de la clàusula corresponent als efectes retroactius del projecte. 
 
El gerent respon en relació a la qüestió relativa dels tribunals de selecció que el procediment s’ha 
dissenyat per àmbits precisament perquè es puguin seleccionar als millors candidats, explica que 
aquests processos no estan pensats per a proveir un lloc de treball contret, sinó a una escala. 
Continua explicant que l’objectiu del document no és establir de manera generalitzada un increment 
salarial, perquè hi ha llocs de treball que han baixat de nivell, el que es pretén es reestructurar i 
revisar els llocs de treball de la UAB. 
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Pel que fa als efectes retributius comenta que el redactat que es proposa és prou clar i que no 
afectarà als nous llocs de treball creats a partir de l’aprovació del projecte. 
 
La vicegerent de Persones comenta que cal distingir entre processos de selecció per a la provisió 
d’un lloc de treball concret i els de concurs-oposició d’accés a l’escala.  Diu que als processos de 
selecció es preveuen dues fases una consistent en una prova per a mesurar el nivell de 
coneixements tècnics i una altra d’entrevista que serveix per a avaluar les competències personals. 
 
 
Per a finalitzar el debat el president obre un tercer i darrer torn de paraules en el qual s’insisteix en 
la proposta de rectificació del document pel que fa a la redacció de la clàusula del reconeixement 
dels efectes retroactius. 
 
El gerent respon i solꞏlicita que consti en acta que el document que es sotmet a votació ha estat el 
resultat d’una procés de negociació i d’acord amb els agents socials. 
 
El director de l’Escola d’Enginyeria, Ian Blanes Garcia,  solꞏlicita que consti en acta que el sentit del  
seu vot serà el d’abstenció. 
 
 
En relació al punt 3 de l’ordre del dia, per 13 vots a favor, cap vot en contra i dues abstencions, la 
Comissió d’Economia i d’Organització acorda:  
 
PRIMER. Aprovar el projecte de revisió dels llocs de treball de l’àmbit de l’administració de 
la UAB, segons document que s’annexa. 

SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent de Persones l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 
 
4. Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2024 a l’exercici 2025 
 
El president presenta  el punt i comenta que el motiu pel qual es prorroga el pressupost de la UAB 
de l’exercici 20204 a l’exercici 2025 és com a conseqüència que el procés electoral a rector va 
coincidir amb el període en el qual aquest s’havia de presentar i aprovar.  
 
En aquest sentit informa que la seva proposta és la de prorrogar-lo en la seva totalitat. 
 
 
En relació al punt 4 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Informar favorablement dels “Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 
2024 a l’exercici 2025”, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern per tal que exerceixi les seves 
competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
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5. Aprovació de la distribució del pressupost 2025 destinat a finançar la despesa per l’exercici de 

càrrecs acadèmics de direcció i gestió 
 

En primer lloc, el president comenta que el document que s’ha lliurat a les persones membres s’ha 
modificat per aplicació dels canvis incorporats a la Normativa de referència. 

El document contempla tres tipus de distribucions: la que resulta per l’aplicació estricta del propi 
model, l’import assignat per a l’exercici  2025 i la que es va aplicar durant l’exercici 2024. 
 
Diu que algunes persones membres el varen contactar  per comentar-li que hi havia alguns errors 
en el document,  els quals comenta que no afecten al  resultat del càlcul final. 
 
Acaba la seva intervenció proposant modificar les quatre primeres columnes del document perquè 
reflecteixin els indicadors de l’exercici 2025. 
 
A continuació s’obre un torn de paraules en el qual es pregunta perquè no consta la distribució del 
pressupost corresponent als instituts de recerca. 
 
El president respon dient que el motiu és perquè  la comissió competent per fer-lo és la de Personal 
Acadèmic. 
 
  
En relació al punt 5 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  

PRIMER. Aprovar la proposta de distribució de pressupost 2025 destinat a finançar la 
despesa per l’exercici de càrrecs acadèmics de direcció i de gestió, segons document que 
s’annexa. 

SEGON. Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords 

 
6. Aprovació de la Instrucció per a la incorporació de romanents de l’exercici 2024 a l’exercici 2025 
 
El president comenta el contingut del document que s’ha lliurat i diu que respon als mateixos criteris 
del de l’any passat. 
 
El document inclou el detall dels crèdits que quedaran incorporats automàticament en el pressupost 
del 2025 i d’aquells altres supòsits que no es podran incorporar, així com es  regula el procediment   
previst per a fer-lo. 
 
Comenta que un dels objectius de la Instrucció és la d’assolir l’equilibri pressupostari per a l’exercici 
2024. 
 
En relació al punt 6 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 

PRIMER.- Aprovar la proposta d’Instrucció nº 1/2024 per a la incorporació de romanents de 
crèdit de l’exercici 2024 al pressupost de la UAB 2025, que s’annexa. 
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SEGON.- Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

TERCER.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7. Ratificació de les tarifes dels serveis prestats per la FHCV per al 2025 
 
El vicerector d’Economia inicia la intervenció recordant que la Fundació Hospital Clínic Veterinari 
(FHCV) és un mitjà propi de la UAB i, per tant, cal aprovar les tarifes per la prestació de serveis que 
fa a la Universitat.  
 
Tot seguit comenta el detall de les diferents tarifes aplicables en funció de la tipologia dels serveis 
prestats i diu que quant a la tarifa tercera dels encàrrecs no docents, que correspon en part a serveis 
docents i part a recerca, està en fase de reestructuració. 
 
 
En relació al punt 7 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Ratificar la tarifa única pels serveis prestats per la Fundació Hospital Clínic 
Veterinari (FHCV) com a mitjà propi de la UAB per a l’exercici 2025 amb efectes des de l’1 de 
gener de 2025, segons document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquesta acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords. 

 
 
8. Ratificació de les tarifes dels serveis prestats per SIGMA per al 2025 
 
 
El gerent presenta el punt  i comenta que SIGMA Gestion Universitaria. A.I.E és un mitjà propi de la 
UAB que presta serveis de desenvolupament de software. 
 
 A continuació comenta les tarifes i el compromisos previstos per a l’exercici 2025. 
 
En relació al punt 8 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Ratificar les tarifes pels serveis prestats per SIGMA Gestió Universitària A.I.E com 
a mitjà propi de la UAB per a l’exercici 2025 amb efectes des de l’1 de gener de 2025, que 
s’annexa. 

SEGON. Elevar aquesta acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords. 
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9. Aprovació de les modificacions de crèdit a 12 de novembre de 2024 
 
 
La vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, presenta les modificacions de crèdit en data 12 de 
novembre de 2024, que consisteixen en transferències de pressupost entre diversos capítols 
d’operacions corrents. 
 
 
En relació al punt 9 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Aprovar les modificacions de crèdit a data 12 de novembre de 2024, segons 
document que s’annexa. 

SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 

 
 
10. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

 
1. Acord Marc del Servei de disseny gràfic i producció d’elements promocionals de la UAB 

 
El gerent presenta el punt de l’ordre del dia i comenta els trets principals de l’Acord. 
 
 
En relació al punt 10.1 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a l’expedient de 
contractació número CONTR-108/2024, corresponent a l’aprovació de la despesa per a la 
contractació de l’Acord Marc del servei de disseny gràfic i producció d’elements 
promocionals de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, segons document que 
s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 

2. Contractació del Servei d’Assistència Sanitària 
 
 
El gerent presenta el punt de l’ordre del dia i comenta que es tracta d’una nova convocatòria per a 
dos exercicis. 
 
Pel que fa al servei d’atenció psicològica diu que s’està analitzant la possibilitat que es presti a 
través d’un mitjà propi, però encara no està  presa la decisió definitiva. 
 
 
En relació al punt 10.2 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
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PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a l’expedient de 
contractació número CONTR-110/2024, corresponent a l’aprovació de la despesa per a la 
contractació del Servei d’Assistència Sanitària de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE 
BARCELONA, segons document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 

3. Contractació del Servei per a la realització dels treballs d’assistència tècnica per a la 
redacció del Pla Director Urbanístic del Campus Universitari de la UAB 

 
El gerent comenta que es tracta d’una licitació per a contractar serveis d’assistència tècnica per  a 
la redacció el Pla Director Urbanístic  que determinarà la urbanització del campus. Aquest   projecte 
s’està elaborant amb l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès  i amb la  Generalitat de Catalunya a 
través un conveni la durada del qual es preveu que sigui d’un parell d’anys. 
 
En relació al punt 10.3 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a l’expedient de 
contractació número CONTR-113/2024, corresponent a l’aprovació de la despesa per a la 
contractació Servei per a la realització dels treballs d’assistència tècnica per a la redacció 
del Pla Director Urbanístic del Campus Universitari de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE 
BARCELONA, segons document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
4. Pròrroga del Sistema Dinàmic d’Adquisició dels Serveis de realització d’activitats formatives 

per al personal de la UAB 
 
El gerent presenta el punt de l’ordre del dia i comenta els trets principals del document. 
 
 
En relació al punt 10.4 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a l’expedient de 
contractació número CONSU-2/2023, corresponent a l’aprovació de la despesa per a la 
contractació de la segona pròrroga del Sistema Dinàmic d’Adquisició dels Serveis de 
realització d’activitats formatives per al personal de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE 
BARCELONA, segons document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
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11. Torn obert de paraules. 
 
 
El director de l’Escola d’Enginyeria, doctor Ian Blanes Garcia, solꞏlicita que consti en acta l’agraïment 
per la tasca que la vicerectora d’Organització , doctora Carme Nogués Sanmiquel, ha dut a terme a 
llarg del seu mandat. 
 
 
 
 
El dia 27 de novembre de 2024 a les 12:15h el president aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


